
PROTOKÓŁ NR 58/2018 

Z OBRAD LVIII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 21 MARCA 2018 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

- Dyrektorzy szkół z terenu gminy Sochaczew 

- Dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy Sochaczew 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2018-2023 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli , szkół i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na 

terenie gminy Sochaczew oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sochaczew w 2018 roku . 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – 

Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Sochaczewie z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Sochaczew 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Sochaczew na okręgi wyborcze  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/244/2018 dotyczącej Lokalnego 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Sochaczew na lata 2017-2023 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu we wsiach Altanka i Bronisławy w części obejmującej 

obszar działek o nr ewid. 84/1, 84/2, 85, 86, 87 obręb Altanka   

13. Przyjęcie protokołu z obrad LV i LVII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy Sochaczew z działalności  między sesjami  

15. Sprawy różne  
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16. Życzenia świąteczne 

17. Zakończenie obrad LVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady LVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy  Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.00  

W obradach udział wzięło 14 radnych , co stanowi quorum przy którym można obradować i 

podejmować uchwały  

AD. 2 

Pan Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru wsi Altanka i 

Bronisławy  

Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie . 

Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński złożył życzenia sołtysom z okazji ich święta , które było 

19 marca  i wręczył dyplomy.  

Pani sołtys Józefa Offerczak poprosiła o udzielenie głosu , gdyż chciała sie podzielić 

informacjami na temat prezentów jakie otrzymała po 30 latach pracy na spotkaniu 

zorganizowanym z okazji Dnia Sołtysa w " Dworku Magnat "  

Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział , że rozumie rozczarowanie naszej Pani sołtys , 

tym bardziej jak słyszy się o nagrodach jakie wzięli ministrowie .                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

 

AD. 3  

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

uchwale dotyczącej WPF  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LVIII/251/2018 w sprawie WPF na 

lata 2018 - 2023  

 

AD. 4  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy  
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Pani Skarbnik, wyjaśniła , że zmiany w budżecie podyktowane są tym , że należy 

zabezpieczyć środki na realizację porozumienia zawartego z miastem w sprawie kursowania 

autobusu na trasie PKP - Żelazowa Wola  , wprowadzić do budżetu środki otrzymane od 

Wojewody , zabezpieczyć środki na  4 zadania realizowane wspólnie z powiatem . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LVIII/252/2018 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy   

 

AD.5 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska   wyjaśniła dlaczego podejmowana jest uchwała w 

sprawie trybu udzielania i rozliczania  dotacji dla przedszkoli , poinformowała , że zmieniła 

się ustawa regulująca zasady przyznawania dotacji i dlatego należy zaktualizować uchwałę. 

Na terenie gminy funkcjonuje na razie jedno przedszkole " Słoneczko " na Rozlazłowie . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji  

- za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LVIII/253/2028 w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli , szkół i innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Sochaczew oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania . 

 

AD. 6      

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Zduńczyk Urszulę  o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia  

Pani Blanka Krzemińska poprosiła o wyjaśnienie co kryje się pod nazwą ośrodki wsparcia , 

Pani Zduńczyk wyjaśniła ,że są to noclegownie , schroniska , GOPS ma podpisaną umowę z 

Ożarowem Mazowieckim . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
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WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LVIII/254/2018 w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia  

 

AD. 7 

Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

Pan Wiesław Skóra zapytał do kogo można zgłosić wałęsającego się psa , bo często zdarza się 

, że ludzie taką informację zgłaszają w dni wolne od pracy . 

Pani Sekretarz wyjaśniła , że w godzinach urzędowania zgłaszać należy do Pani Anety 

Ćwiklińskiej , a po godzinach do Pana Szymonowicza . 

Pan Skóra powiedział ,że Pan Szymonowicz musi dostać zlecenie od gminy 

Pan Przewodniczący Rady Gminy potwierdził , że Pan Szymonowicz działa tylko na 

polecenie Urzędu . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR LVIII/255/2018 w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Sochaczew w 2018 roku . 

 

AD. 8 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia GZGK z wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

przedstawił Dyrektor GZGK Pan Wojciech Ćwikliński . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR LVIII/256/2018  w sprawie 

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy 

Sochaczew. 
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AD. 9 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Wójcik Teresę o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie jako darowizny nieruchomości położonych w 

obrębie geodezyjnym  Orły-Cesin. 

Pan Czesław Ćwikliński wyjaśnił ,że każdy z rolników mających grunty przy tej drodze oddał 

na tę drogę po 3,5 m. szerokości ziemi 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji 

- za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR LVIII/257/2018 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie jako darowizny i zamianę nieruchomości w obrębie 

geodezyjnym Orły - Cesin gmina Sochaczew . 

 

AD. 10 

Pani Sekretarz Gminy wyjaśniła ,że uchwała w sprawie podziału gminy Sochaczew na okręgi 

wyborcze była podejmowana juz 20 lutego , jednak Wydział Prawny Wojewody 

Mazowieckiego zakwestionował zapis mówiący , że uchwała wchodzi  w życie z dniem 

podjęcia . Według prawników uchwała powinna wejść w życie po upływie 14 dni od dnia 

ogłoszenia . W związku z tym w uchwale poprawiono zapis dotyczący wejścia uchwały w 

życie . Poza tym zapisem w uchwale nic się nie zmienia . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji 

- za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LVIII/258/2018 w sprawie 

podziału gminy Sochaczew na okręgi wyborcze  

 

Ad. 11 

Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały dotyczącej Programu Rewitalizacji dla Gminy Sochaczew    

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
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WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LVIII/259/2018 w sprawie zmiany 

uchwały dotyczącej Programu Rewitalizacji dla Gminy Sochaczew na lata 2017-2018 

 

AD. 12 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Grzegorza Florczaka o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego we wsiach 

Altanka i Bronisławy  

Pan Florczak wyjaśnił , ze podjęcie takiej uchwały podyktowane jest potrzebą dostosowania 

drogi do istniejącej już zabudowy , aby właściciele mieli swobodę działania . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LVIII/260/2018 w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu we wsiach Altanka i 

Bronisławy , w części obejmującej obszar działek o nr ewid. 84/1, 84/2 , 85, 86, i 87 obręb 

Altanka  

 

AD. 13 

Protokoły z obrad LV i LVII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 14  

Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński przedstawił sprawozdania z działalności między sesjami . 

- trwają przygotowania do podpisania umowy na realizację projektu OZE , do połowy 

kwietnia powinny być zamknięte sprawy rozpatrzenia ofert. 

- zakupiono działkę dla Szkoły Podstawowej w Feliksowie 

- wyłoniono firmę do napraw dróg  

- na Kożuszkach - Parceli została zniszczona droga , po zimie jest w bardzo złym stanie  

- podpisano umowę na remont strażnicy w Żdżarowie 

- organizowany jest wyjazd na Ukrainę do Nowego Rozdołu na obchody Dni Kultury Polskiej 

na Ukrainie , w dniach 4-6 maja . Gmina Sochaczew otrzymała zaproszenie w ramach 

współpracy .     
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AD. 15  

W sprawach różnych głos zabrali : 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformowała , że sprawy remontu dróg należy zgłaszać 

do odpowiednich służb w Urzędzie Gminy . 

Pan Sejdak poinformował , że był  w szkole  w Kątach  i otrzymał informacje , że dziecka nie 

będą mogli przyjąć do 5 – latków , bo jest bardzo dużo dzieci . Jedna Pani mówi tak , druga 

inaczej  

Pani Cieślak Bogusława wyjaśniła , ze w tej chwili nie potrafi odpowiedzieć Panu Sejdakowi 

, bo nie zna tematu , ale obecnie trwa nabór i poprosiła , aby złożył dokumenty . Pani Cieślak 

zapytała pana Sejdaka  kto mu powiedział , że dziecko nie zostanie przyjęte . 

Pan Sejdak poinformował , że sekretarka poinformowała go , aby zarezerwował sobie miejsce 

dla dziecka w innej szkole Pan Sejdak powiedział , że w tym roku wozi dziecko do szkoły w 

Gawłowie . 

Pani Cieślak wyjaśniła , że żadne dziecko  nie zostanie zostawione , w przypadku dzieci w 

wieku przedszkolnym nie ma rejonizacji i rodzice mogą składać dokumenty gdzie chcą . 

Pani Offerczak Agnieszka stwierdziła że szkoła w Kątach przygotowana jest na 

przyjmowanie dzieci . Pani Dyrektor chce przyjmować dzieci , gdy tylko będzie miała 

fundusze. Nie powinna z sekretariatu wychodzić informacja , że nie będzie miejsc dla dzieci . 

Trzeba się zastanowić , czy nie trzeba stworzyć trzeciego oddziału przedszkolnego , gdy 

będzie bardzo dużo dzieci chętnych do tej szkoły . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy  podziękowała za zorganizowanie Dnia Sołtysa w Dworku 

Magnat , bo nie  są ważne  nagrody , tylko pamięć. 

AD. 16 

 Pan Przewodniczący Rady Gminy  i Pan Wójt Gminy  złożyli wszystkim życzenia 

świąteczne  

AD. 17  

Obrady LVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.10 

 

        Protokółowała 

 

Wiesława Dałkiewicz 

  

  


